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3. a. Concept-verslag presidiumvergadering 11 mei 2020

b. Lijst met actiepunten en LTA
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1. Opening en mededelingen voorzitter
40 De voorzitter opent de online vergadering om 9.30 uur en heet iedereen welkom. Doel van dit 

overleg is de voorbereiding van de PS die later vanmiddag plaatsvindt.

2. Vaststelling agenda
 Het presidium stelt de agenda ongewijzigd vast.

45 3. a. Conceptverslag presidium 11 mei 2020
 Het verslag van de presidiumvergadering van 11 mei 2020 wordt vastgesteld.

3. b. Lijst met actiepunten en LTA
De voorzitter deelt mee dat de afdoeningenlijst van de moties morgen (19 mei) wordt ge-update na 

50 behandeling in het college. Hij verwacht dat de vraag van de heer Voskuil (fractie PvdA) uit het 
Presidium van 11 mei jl. daarmee ook wordt beantwoord.

 Het presidium neemt kennis van de Lijst met actiepunten en de Lange Termijn Agenda.

55 4. a. Laatste voorbereiding PS 18 mei 2020
Qua timing stelt de voorzitter voor om een eerste vergadersessie te houden van 13.00 – 18.00 uur 
met een aantal schorsingen, dan te pauzeren voor het diner van 18.00 – 19.00 en de vergadering 
daarna te vervolgen. De geplande eindtijd is maximaal 22.00 uur. De voorzitter stelt voor om rond 
21.00 uur te besluiten of de dan nog resterende agendapunten vandaag worden behandeld of – als 

60 dat nog te veel tijd vergt – de behandeling daarvan door te schuiven naar 25 mei vanaf 19.00 uur. 
Het Presidium stemt met dit voorstel in.

Er zijn twee actualiteiten (zie agendapunt 4b). De voorzitter streeft ernaar de behandeling daarvan 
binnen een uur af te ronden, maar dat is wel afhankelijk van het aantal moties dat nog wordt 

65 ingediend. Er is een motie vreemd aan de orde van de dag ingediend door de PVV. De heer Van der 
Maas (VVD) geeft aan dat de VVD ook voornemens is een dergelijke motie aan te melden. Deze wordt 
verzorgd door mw. G. van Geffen en is tevens haar ‘maiden speech’.

De heer Heijnen (CDA) vraagt naar de spreektijden. In het overzicht van spreektijden bij het 
70 Presidium van 11 mei is dat gebaseerd op vijf uur en nu op vier uur. De voorzitter stelt voor de 

spreektijden van 11 mei aan te houden, het Presidium stemt hiermee in.  

De voorzitter zal zoveel mogelijk proberen om interrupties aan het eind van een spreker in te 
plannen. Mochten er veel interrupties zijn, dan zal hij deze ook tussentijds toestaan.

75
De heer Dessing (FvD) vraagt op welk moment er gestemd wordt over moties, ook in relatie tot de 
benodigde overlegtijd als er nieuwe moties worden ingediend. De voorzitter antwoordt dat de 
stemming net zo verloopt als in reguliere vergaderingen namelijk middels een peiling bij de 
fractievoorzitters. Als er extra moties worden ingediend, zal hij de vergadering schorsen om partijen 

80 de gelegenheid te geven om ruggenspraak te houden met fractiegenoten. Mocht dit proces te snel 
gaan, kunnen de fractievoorzitters dit altijd kenbaar maken tijdens de vergadering.  
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De heer Van der Maas (VVD) vult aan dat dit niet geldt voor de moties vreemd aan de orde van de 
dag. De voorzitter bevestigt dat, deze moties worden aan het begin van de vergadering toegelicht en 

85 aan het eind van de vergadering volgt de stemming.

 De tijdsplanning van de PS van 18 mei wordt vastgesteld.
 De spreektijden gelden conform het overzicht van het Presidium van 11 mei (vijf uur).
 De stemming over moties verloopt net als tijdens reguliere vergaderingen middels een peiling bij 

90 de fractievoorzitters.

4. b. Actualiteiten
Er staan twee actualiteiten op de agenda, de biomassacentrale in Diemen en de storting van asfalt in 
het leefgebied van beschermde dieren op het circuit Zandvoort.

95
Biomassacentrale
Voor wat betreft de biomassacentrale staan er nog twee sets open van de PVV en de PvdA, die vragen 
worden niet door het college beantwoord. Het CDA heeft zijn set ingetrokken. Ter verduidelijking 
vraagt de heer Voskuil (fractie PvdA) of de voorzitter hier bedoelt dat de vragen niet mondeling in de 

100 vergadering worden beantwoord. De voorzitter antwoordt bevestigend, de vragen worden uiteraard 
wel schriftelijk beantwoord.

De heer Voskuil (PvdA) merkt op dat de procedurele toets van de griffie in IBabs ontbreekt. Mevrouw 
Bolt bevestigt dit, de toets is overigens wel terug te vinden via de publieke stukken. De heer 

105 Admiraal licht de procedurele toets toe, het oordeel van de griffie is positief.

Voor de biomassacentrale in Diemen luidt de procedurele toets als volgt: het onderwerp is 
voldoende omschreven, voor wat betreft de schriftelijke vragen staan er nog twee sets open (van de 
PVV en de PvdA). Het onderwerp is niet geagendeerd voor een commissievergadering en ook niet 

110 recentelijk in een commissievergadering behandeld. Het heeft wel op de C-agenda gestaan, onder 
andere een brief van GS en PS over de beleidsontwikkeling biomassa op 10 februari en op 14 
oktober 2019 (brief GS en PS rapport en hand out hoogwaardige inzet biomassa in de MRA). Het 
onderwerp is niet geagendeerd voor dezelfde Statenvergadering en valt wel onder de bevoegdheid 
van de provincie. De actualiteit is voor dit onderwerp het meest geschikte instrument indien PS er nu 

115 een uitspraak over wenst toe doen via een motie. Anders zou het eventueel ook op de B-agenda van 
de commissie RWK op 8 juni kunnen worden overwogen naar aanleiding van een ingekomen stuk (nr. 
21) van april 2020.

Mevrouw Kocken (GroenLinks) geeft aan dat haar fractie van mening is dat het niet nuttig is om een 
120 actualiteit te hebben over de biomassacentrale. Zowel de brede discussie over het nut van biomassa 

als de discussie over locatie Diemen, kunnen wat GroenLinks betreft beter in commissieverband 
besproken worden. De overige fracties stemmen wel voor een actualiteit. 

In reactie op mevrouw Kocken geeft de heer Heijnen (fractie CDA) aan dat het feit dat er gisteren nog 
125 een motie is ingediend, voor de CDA-fractie een belangrijke reden is om dit onderwerp in een 

actualiteit te bespreken. De heer Voskuil (fractie (PvdA) merkt op dat de motie van het CDA zich 
vooral richt stikstof. Hetzelfde geldt voor de vragen die de PvdA heeft ingediend. Aangezien die niet 
worden behandeld, vraagt hij zich af hoe de motie van het CDA gaat landen als de 
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stikstofproblematiek geen onderwerp is van discussie en of het niet verstandig zou zijn om die 
130 motie te behandelen in een commissie. De heer Heijnen (fractie CDA) geeft aan dat het CDA voor een 

actualiteit heeft gekozen vanwege de tijdsdruk die het CDA voelt in relatie tot de bouw van de 
nieuwe centrale.

De voorzitter concludeert dat de actualiteit ‘biomassacentrale in Diemen’ kan worden doorgeleid 
135 naar de Staten met een positief advies van het Presidium.

Circuit Zandvoort
Omdat de procedurele toets van de griffie ontbreekt op IBabs, licht de heer Admiraal deze toe. Het 
oordeel van de griffie is positief. Voor de storting van asfalt in het leefgebied van beschermde dieren 

140 op het circuit Zandvoort luidt de procedurele toets als volgt: het onderwerp is voldoende 
omschreven, er zijn geen schriftelijke vragen ingediend, het is niet geagendeerd voor een 
commissievergadering en ook niet recentelijk in een commissievergadering behandeld. Ook is het 
onderwerp niet geagendeerd voor dezelfde Statenvergadering. Het betreft de portefeuille natuur en 
de actualiteit is een geschikt instrument. Het is eventueel ook mogelijk om het in een 

145 commissievergadering te behandelen.

De heren Deen (PVV) en Dessing (FvD) geven aan tegen deze actualiteit te stemmen. 

De heer Zoon (PvdD) geeft aan dat de PvdD denkt dat een actualiteit voor dit onderwerp het meest 
150 geschikt is om zowel GS uit te vragen als de mogelijkheid te hebben voor het indienen van een 

motie.

Mevrouw Kocken (GroenLinks) geeft aan dat GroenLinks voor deze actualiteit zal stemmen.

155 De voorzitter concludeert dat de actualiteit ‘storting van asfalt in het leefgebied van beschermde 
dieren op het circuit Zandvoort kan worden doorgeleid naar de Staten met een positief advies van 
het Presidium.

 De actualiteit ‘biomassacentrale in Diemen’ kan worden doorgeleid naar de Staten met een 
160 positief advies van het Presidium.

 De actualiteit ‘storting van asfalt in het leefgebied van beschermde dieren op het circuit 
Zandvoort kan worden doorgeleid naar de Staten met een positief advies van het Presidium.

4.   c. Concept agenda PS 29 juni 2020
165 Gelet op de zwaarte van de onderwerpen en de discussietijd verwacht de voorzitter dat uitloop van 

het PS van 29 juni naar 30 juni wenselijk is. Er is een uitvraag gedaan naar de beschikbaarheid van 
de fractievoorzitters waaruit is gebleken dat twee leden op 30 juni niet beschikbaar zijn. De 
voorzitter stelt voor 30 juni door te laten gaan en daarmee 2 juli achter de hand te houden als 
reservedatum, ook omdat daarna het reces begint. Het Presidium stemt met dit voorstel in.

170
 De agenda PS 29 juni 2020 wordt vastgesteld.
 30 juni is er uitloop voor het PS van 29 juni, 2 juli is een reservedatum.

5. Rondvraag
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175 Zoals de voorzitter al aangaf, wordt morgen een aantal zaken afgehandeld in het college, aan de 
hand daarvan wordt de afdoeningslijst ge-update. De griffier heeft toegezegd die snel te 
verspreiden.

Er zijn geen onderwerpen voor de rondvraag.
180

 De afdoeningslijst aangenomen moties PS wordt vastgesteld. 

6. Sluiting

De voorzitter sluit de vergadering om 10.00 uur en wenst allen een goede vergaderdag.


